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YAMAN OPT İK

Giresun'un AK Parti Mil-
letvekili Ali Temür, ilin çeşit-
li ilçelerindeki sorunları ya-
kın dan takip ede rek 
çözüm için girişimlerde bu-
lunmaya devam ediyor. Mil-
letvekili Temür, bu kap-
samda AK Parti Yağlıdere 
İlçe Başkanı Ömer Bay-
ram, Dereli İlçe Başkanı 
Yusuf Geldi ve Tirebolu 
eski İlçe Başkanı Yaşar Dik-
men ile birlikte Karayolları 
10. Bölge Müdürü Mehmet 
Aşık'ı makamında ziyaret 

etti.
Ziyaret sırasında, Yağ-

lıdere, Dereli ve Tirebolu il-
çelerinde yürütülen kara-
yolları çalışmaları ve yatı-
rımları üzerinde görüş 
alışverişinde bulunuldu. 
Bölge Müdürü Aşık'a te-
şekkürlerini ileten Millet-
vekili Temür, Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı ile Kara-
yolları Genel Müdürlüğü 
nezdinde Giresun'daki ça-
lışmalar için teşekkürlerini 
iletti.

Temür, çalışmaların her 
aşamasını yakından izle-
diklerini ve Giresun'un her 
bölgesine hak ettiği hizme-
ti ulaştırmayı amaçladıkla-
rını belirtti. Ulaşım alanın-
daki çalışmaların, Gire-
sun'un daha güvenli ve 
konforlu bir ulaşım altyapı-
sına kavuşmasına katkı 
sağlayacağını ifade etti. 
Milletvekili Temür, "İnsana 
yapılan yatırım en büyük 
yatırımdır" dedi. 

(Dursun Onurl)

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Karan, Fiskobir-
lik Başkanı ve AK Parti Mil-
letvekili Lütfi Bayraktar'ın 
milletvekili maaşının ye-
tersiz olduğunu ve mas-
raflarının fazla olduğunu 
ifade eden açıklamalarına 
tepki gösterdi. Karan, Bay-
raktar'a yönelik sert söz-
lerle istifa çağrısında bu-
lundu.

Karan, Fiskobirlik'in yö-
netiminde bulunan Bay-
raktar'ın, Anayasa ve Tür-
kiye Büyük Millet Meclisi 
iç tüzüğüne aykırı davran-
dığını savundu. Milletve-
killerinin resmi olarak tica-
ri bir faaliyette bulunması-
nın ve bir ticari kuruluşun 

tifa etmeye davet etti.
Karan ayrıca, Bayrak-

tar'ın Fiskobirlik'te uzun 
süre görev yapmasına 
rağmen kurumu sattığını 

başında bulunmasının 
yasal olmadığını vurgula-
yan Karan, Bayraktar'ı Fis-
kobirlik Yönetim Kurulu 
Başkanlığı görevinden is-

Giresun Ticaret Borsası Başkanı 
Hamza Bölük, İstanbul Sanayi Odası'nın 
(İSO) her yıl düzenlediği "Türkiye'nin 500 

Büyük Sanayi Kuruluşu Araştırma-
sı"nın 2022 sonuçlarını açıkladı. Açık-
lamaya göre, Giresun'un önde gelen 
iki firması Yavuzkan Hazel Gıda ve 
Yavuz Gıda, bu yıl da listede kendileri-
ne yer buldu. Yavuz Gıda 388. sırada, 
Yavuzkan Hazel Gıda ise 396. sırada 
yer aldı.

Başkan Bölük, bu firmaların başa-
rılarının kurumsal yapılarındaki sürek-
lilikle ilişkilendirildiğini belirtti. Ayrıca, 
küresel ekonomideki zorluklar, enflas-
yon, Rusya-Ukrayna savaşı gibi fak-
törlerin şirketlerin karşılaştığı zorlukla-
rı vurgulayarak, bu şirketlerin başarı-
larına daha da değer kattığını ifade 
etti.

Bölük, çalışanların fedakarlıklarını 
ve devletin desteğini önemseyerek bu 
firmaların başarısını kutladı ve teşek-
kürlerini iletti. (Mehmet Yaşar)

ve savunduğunu, tüm im-
kanlarını kullandığını, 
ancak hala istifa etmeye 
yanaşmadığını belirtti. 
Fiskobirlik'in fındık üreti-
cisinin öz malı olduğunu 
hatırlatan Karan, Bayrak-
tar'ın kurumun ne yakası-
na düştüğünü veya istifa 
erdemliğini gösterip gös-
teremediğini sorguladı.

Son olarak, Bayrak-
tar'ın milletvekili maaşıyla 
ilgili açıklamalarına da de-
ğinen Karan, "Sen millet-
vekilliği makamını ticari 
bir makam mı zannedi-
yordun? Zarar ediyorsan 
buradan da istifa edebilir-
sin" şeklinde sözlerle 
eleştirdi. (Sabri Yücel)

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı, yasa dışı su 
ürünleri avcılığını ön-
lemek amacıyla 81 
ilde eş zamanlı ve çap-
raz denetimler başlat-
tı. Bu denetimler 29 
Eylül'e kadar devam 
edecek. 

(Devamı sayfa 2'de)

Tirebolu Belediyesi, Av-
rupa Birliği'nin Şehir Eşleş-
tirme Projesi kapsamında 
112 Bin Avro'luk hibe desteği 
kazandı. Proje, iklim değişik-
liğiyle mücadele için ulusla-
rarası iş birliği ve bilgi payla-
şımını vurguluyor. Projede 
İtalya, Letonya ve Türki-
ye'den ortaklar bulunuyor. 
Proje kapsamında Avrupa ül-
kelerinin başarılı uygulama-
ları yerinde gözlemlenecek 
ve Türkiye'de iklim değişikli-
ği, sel, aşırı yağış ve kuraklık 
konularında farkındalık ya-
ratılması hedefleniyor. 

(Gülsen Dikgöz)

Çarşamba Ticaret Borsası Başkanı Kazım Yılmaz, 
fındık üreticilerini hileli kantarlar ve korsan fındık tüc-
carlarına karşı uyardı. Yılmaz, fındık piyasasının 
yoğun olduğu dönemde kantardan kilo çalınabileceği 
ve bu tür usulsüzlükleri önlemek için denetimlerin sıkı-
laştırılması gerektiğini ifade etti. (Devamı sayfa 2'de)

Temür, projeleri
yakından takip ediyor

Karan: “İstifa et!” Giresun'un En Büyük
İki Firması Belirlendi

112 Bin Avro Hibe
Yasa dışı avcılığa çapraz denetim

Usulsüzlüğe Karşı Dikkat
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Gelecek Partisi Genel 
Merkez Teşkilat Başkan 
Yardımcısı ve Karadeniz 
Bölge Sorumlusu Murat Kı-
lıçaslan Giresun'da insan 
hayatının çok değerli ol-
madığını, geçtiğimiz aylar-
da yaşanan sel afetlerin-
den ve can kayıplarından 
ders alınmadığını, şu anda 
bunun en büyük örneği ge-
levera deresinde yaşandı-
ğını ifade etti.

GELEVERA

lar" dedi.
Derenin yönü ile oyna-

manın çok tehlikeli olduğu-
nu bile bile Gelevera Dere-
sinde derenin boydan 
boya yol yapılarak akış yö-
nünün değiştirildiğini ifade 
eden Kılıçaslan " 2 tane 
büz koyup derenin akışını 
oradan vermişler ve ne ol-

DERESİNDE
TEHLİKE

GELİYORUM DİYOR!
Kılıçaslan, Espiye Ge-

levera Deresi üzerinde de-
renin içine bir büz atılarak 
yol yapıldığını, yapılan 
yolun hiçbir alt yapısı ol-
madığını, sadece basit bir 
dolgu malzemesi ile doldu-
rularak günde yaklaşık 
200 kamyonun bu yolu kul-
landığını ifade ederek söz-
lerini şöyle sürdürdü;

duğu belli olmayan bir mal-
zemeyle yol yapmışlardır. 
Bu yoldan günde 200 kam-
yon geçiyor. Bu kardeşleri-
mizin canı bu kadar kıy-
metsiz mi. İlla gerekeni 
yapmak için birilerinin ha-
yatını mı kaybetmesi ge-
rekmektedir" dedi.

Konu hakkında yaptığı 

Hepimiz biliyoruz dere-
lerin şakası olmaz. Dereli il-
çemizde yaşanan sel fela-
ketini daha unutmadan, Ti-
rebolu'da 5 şehit verdiği-
miz sel afetini unutmadan, 
Duroğlun'da ve Yağlıde-
re'de selde vatandaşları-
mızın hayatını kaybettiği-
mizi unutmadan halen bun-
lar hafızalarımızda iken 
devlet yetkilileri önlem al-
ması gerekirken yeni bir 
olaya davetiye çıkarıyor-

açıklamada bu ölüm yolu-
nun devlet yetkililerine, ge-
rekli mercilere bildirildiğini 
ancak kimsenin ne önlem 
aldığını nede bu yanlışa 
dur dediğini savunan Kılı-
çaslan "Kamuoyu adına so-
ruyorum, bu yolun arkasın-
da kimler var? İnsan canını 
düşünmeyenler kimlerden 

korkuyor da bu tehlikeye 
müdahale etmiyor? Üç 
may mu nu oy na ya rak 
insan hayatını hiçe sayma-
yın! Tekrar çağrıda bulunu-
yorum gerekli önlemlerin 
ivedi alınması için çok geç 
olmadan yetkilileri göreve 
davet ediyorum " dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun'da tepki çeken 
olay! Bir kişi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün portresi-
ni, İstiklal Marşını, Gençli-
ğe Hitabenin olduğu çer-
çeveleri çöpe attı. Tepki 
çeken olayda, harekete 
geçen Emniyet güçleri Ata-
türk portresinin olduğu çer-
çeveleri çöpe atan şahsı 
yakalarken, şahsın çıkarıl-
dığı mahkeme tarafından 
denetimli serbestlik kapsa-
mında serbest bırakıldığı 
öğrenildi.

Önceki gün yaşanan 
olayda Çıtlakkale Mahalle-
sindeki bir çöp konteyneri-
ne Atatürk'ün portresinin ol-

duğu çerçeveli fotoğrafla-
rının atıldığını fark eden ga-
zeteci Namık Baltaoğlu, ya-
şanan durumu sosyal 
medya hesabından pay-
laştı.

Giresun Valiliği, Beledi-
ye ve Emniyet güçlerine 
seslenen Baltaoğlu'nun 
paylaşımında bu durum 
büyük tepki toplayan olay-
dan sonra harekete geçen 
Emniyet güçlerinin mobe-
se taraması yaparak, bu 
çirkin hareketi yapan kişiyi 
yakaladığı öğrenildi.

"HATAMI KABUL 
EDİYORUM" DEDİ SER-

BEST BIRAKILDI

Gözaltına alınan şüp-
helinin "Ben dükkanımda 
temizlik yapıyordum. Fo-
toğraflar eskidiği için at-
mıştım. Hatamı kabul edi-
yorum. Özür dilerim." şek-
linde ifade verdiği öğrenil-
di.

Dün Adliyeye sevk edi-
len zanlının mahkemece 
"denetimli serbestlik" kap-
samında serbest bırakıldı-
ğı bildirildi.
BALTAOĞLU: TUTUK-

LANMASINI BEKLİYOR-
DUK, SAYGI DUYMAK 

GEREKİYOR

Gazeteci Baltaoğlu, şüp-
helinin serbest bırakılma-
sından sonra yaptığı açık-
lamada "Oysa ben de, Ata-
türk sevdalısı vatandaşlar 
da o kişinin tutuklanacağı 
düşüncesini taşıyorduk 
ama öyle olmadı... Bu du-
rumda mahkemenin kararı-
na saygı duymak gereki-
yor... Ben buradan, bu yan-
lışı yapan kişiyi hemen ya-
kalayarak gözaltına alan 
emniyet görevlilerimizi bir 
kez daha kutluyorum..." 
dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Kılıçaslan: “Gelevera deresinde acil önlem alınsın”

Giresun'da Atatürk'e ve milli
değerlere büyük saygısızlık!

+90 532 062 89 28

Yasa dışı avcılığa çapraz denetim
(Baştarafı 1'de)
Tarım ve Orman Baka-

nı İbrahim Yumaklı, yasa 
dışı su ürünleri avcılığına 
yönelik rutin denetimlere 
ek olarak, ülke genelinde 
çapraz ve eş zamanlı de-
netimlerin başlatıldığını 
açıkladı. Denetimler kara-
ya çıkış noktaları, pera-
kende satış yerleri, balık 
halleri, soğuk hava depo-
ları, balıkçı gemileri ve yol 
güzergâhlarında gerçek-
leştiriliyor.

Bakan Yumaklı, bu de-
netimlerin su ürünlerinin 
korunup geliştirilmesi, hay-

çapraz ve rutin denetimle-
rin yıl boyunca aralıksız 
olarak gerçekleştirildiğini 

vansal gıda ihtiyacının kar-
şılanması ve biyoçeşitlili-
ğin sürdürülmesi amacıyla 

belirtti.
Bakan Yumaklı, çapraz 

denetimlerin komşu iller 
arasında iş birliği ile ger-
çekleştirildiğini ve yasa 
dışı avcılıkla mücadelede 
geniş bir sahanın kapsan-
dığını ifade etti. Ayrıca, va-
tandaşların şikayetlerini 
il/ilçe müdürlüklerine ilete-
bileceklerini ve bu şikayet-
lerin anlık olarak değer-
lendirildiğini söyledi. Ba-
lıkçılığın sürdürülebilirliği 
için rutin denetimlerin av 
sezonu boyunca devam 
edeceğini belirtti. 

(Gülsen Dikgöz)

yapıldığını vurguladı. Ayrı-
ca, yasa dışı su ürünleri av-
cılığının engellenmesi için 

Usulsüzlüğe Karşı Dikkat

gelen şikayetlere göre, fın-
dık alım-satım işlemlerin-
de vergi usul kanunu yü-

kümlülüklerinin ihlal edildi-
ğini belirtti. Özellikle müs-
tahsil makbuzu düzenle-
meden, satışa ait fatura 
kesmeden ve borsa tescili 
yapmadan fındık alımı 
yapan korsan tüccarların 
piyasa fiyatlarının üzerin-
de fındık aldığı ve hileli 
kantarlarda tartıldığını söy-
ledi.

Yılmaz, fındık üreticile-
rine, hasat ettiği fındığı 
önce kendilerinin tartma-
larını ve dikkatli olmalarını 
tavsiye etti. Ayrıca, usul-
süzlük şüphesi taşıyan du-
rumların borsaya bildiril-
mesi gerektiğini vurguladı.

Çarşamba Ticaret Bor-
sası, rekabeti bozan uygu-
lamaları izlemek ve ilgili 
makamlara bildirmek gibi 
görevlerinin olduğunu be-
lirtti ve fındık ticareti ile iliş-
kisi olmayan korsan tüc-
carlar hakkında şikayetler 
için başvuruları kabul etti-
ğini bildirdi. 

(Mehmet Yaşar)

(Baştarafı 1'de)
Başkan Yılmaz, borsa 

üyeleri ve üreticilerden 
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Giresun Belediyesi, vatan-
daşlara daha hızlı ve kaliteli bir 
hizmet verebilmek amacıyla 
saha araçlarına Mobil Aşevi 
Tırı’nı da dahil etti.

Araç filosunu genişletmeye 
devam eden Giresun Beledi-
yesi, afet durumlarında afetze-
delerin günlük yemek ihtiyacı-
nı karşılamak ve şehirdeki çe-
şitli organizasyonlarda kullanı-
mının hedeflendiği Mobil Aşevi 
Tırı’nı, Atapark’ta düzenlediği 
törenle tanıtımını gerçekleştir-
di.

Giresun Belediyesi tarafın-
dan Atapark’ta gerçekleştirilen 
tanıtım programına Giresun 
Milletvekili Ali Temür, Belediye 
Başkan Yardımcıları, Birim Mü-
dürleri, Meclis Üyeleri, Mahal-

Başkan Şenlikoğlu şöyle 
devam etti:

“Giresun’umuza kazandır-
mış olduğumuz bu mobil aşe-
vimiz günde yaklaşık 6 bin kişi-
ye kadar yemek üretimi ve da-
ğıtımı yapılabilecek. Neredey-
se normal bir aşeviyle aynı 
fonksiyonlara sahip. Yaşadığı-
mız afetlerden sonra mobilize 
hizmetlerin ne kadar önemli ol-
duğunu görmüş olduk. Olası 
bir afet durumunda vatandaş-
larımızın hemen hizmetine su-
nabileceğimiz mobil aşevimiz 
kısa bir süre içerisinde bulun-
duğu bölgede hizmet verebi-
lecek. Sosyal belediyecilik kap-
samında kullanılan mobil 
aşevi gibi araçlar toplumun ih-
tiyaçlarına etkili bir şekilde 
yanıt veren önemli araçlar. Va-
tandaş la rın ih ti yaç la rına 
cevap veren, çözüm üreten, va-
tandaşların yaşamını kolay-
laştıran birçok hizmeti hayata 
geçirdiğimiz gibi mobil aşevi-
mizi kazandırmanın gururunu 
yaşıyoruz. Bu aracımız acil du-
rumlarda gıda desteği sağla-
mak, ihtiyaç sahiplerinin bes-
lenmesini güvence altına 
almak ve toplumsal dayanış-
mayı arttırmak için büyük bir 
potansiyele sahip olacak. Bu 
aşevimiz, sadece şehrimizin 
değil ülkemizin herhangi bir 
şehrinde ihtiyaç olması halin-
de kullanılabilecek. 4,5 yıllık 
bir emeğin ardından kazandır-
dığımız her araçta, her hizmet-
te, başlattığımız her projede 
gerçekten mutlu oluyoruz.” 

(Dursun Onur)

le Muhtarları, Sivil Toplum Ku-
ruluşlarının Yöneticileri, Siyasi 
Partilerin Yöneticileri ve çok sa-
yıda vatandaş katılım sağladı.

Türkiye Belediyeler Birli-
ği’nin desteğiyle, 10 Milyon TL 
değerindeki araç günlük 6 bin 
kişilik 3 öğün yemek üretirken, 
içerisinde profesyonel mutfak 
araç ve gereçleri, soğuk hava 
deposu, jeneratör ve gaz de-
polama alanı bulunuyor. Araç 
ayrıca, dışardan bağlantıya ih-
tiyaç duymadan, elektrik aksa-
mını kendi kendine verebi-
lecek bir teknolojik özelliği de 
bünyesinde barındırıyor.
ŞENLİKOĞLU: “KAZANDIR-
DIĞIMIZ HER ARAÇTA, HER 
HİZMETTE, HER PROJEDE 

MUTLU OLUYORUZ”

Tanıtım töreninde konuşan 
Giresun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu: “Giresun Be-
lediyesi’nin eksiği olan Mobil 
Aşeviydi. Bu nedenle yaptığı-
mız işlerden, aldığımız karar-
lardan bir tanesi yeni bir mobil 
mutfak oluşturmak oldu. Gire-
sun’umuzda ve ülkemizde ihti-
yaç duyulabilecek her yerde 
kullanmak üzere belediyemi-
zin araç filosuna kazandırdığı-
mız Mobil Aşevi’nin hayırlı ol-
masını diliyorum. Bu hizmetin 
şehrimize kazandırılmış olma-
sından dolayı Sayın Cumhur-
başkanımız Recep Tayyip Er-
doğan’a, Türkiye Belediyeler 
Birliği Başkanımız Yücel Yıl-
maz’a ve Milletvekillerimize te-
şekkür ediyorum.” dedi.

Eczacı
Nurdan YILMAZ

Okul zili çaldı. Öğrenciler sınıflardaki yerini almaya başlarken, 
ailelerin ve öğretmenlerin korkulu rüyası bitler de saçlardaki yerini 
almaya başladı.

Bit; `Pediculushumanus` ailesine ait bir parazittir. İnsan üzerin-
de konaklayabilen;vücut biti, saç biti ve kasık biti olmak üzere 3 
farklı türü bulunur. Ben bu yazımda saç bitinden bahsedeceğim.

Saç Biti Nedir?
İnsan saçında yaşayan ve üreyen, çok küçük (1-4 mm), kanat-

sız, 6 bacaklı, kan emerek beslenen, özellikle ense ve kulak arka-
sında kaşıntıya sebep olan parazitler bir deri hastalığıdır.

Bit yumurtalarına sirke adı verilir. Sirkeler yaklaşık 1 hafta içinde 
yumurtadan çıkar.

Saç Biti Neden Oluşur?
Bit oluşum döngüsü, yumurtadan çıkıştan yeni oluşan bitin yu-

murtlamasına kadar 17 ile 22 günlük süreyi kapsar.
Yakın temasla kişiden kişiye kolayca geçebilir. Bu kafa kafaya 

temas, ortak kullanılan kişisel eşyalar veya giysiler yoluyla olabilir. 
Bitler ayrıca, kirli veya ıslak havlu veya şapka gibi ortak kullanılan 
eşyalar yoluyla da bulaşabilirler.

Saç Biti Nasıl Temizlenir?
Bu soru için ilk cevabımız bit şampuanı olacaktır.Bit şampuanla-

rı, bitleri ve yumurtalarını öldürmek için tasarlanmıştır. Kullanımın-
da aşağıdaki basamakları izleyebilirsiniz:

1.Bit şampuanını saçınıza uygulayın ve 15 dakika bekletin.Tüm 
saçı ve saç derisini ürün ile kalın bir tabakayla kapladığınızdan 
emin olun. Özellikle boyun ve kulak arkasına dikkat edin.

2.Saçı ince dişli bit tarağı ile tarayın.Bit tarağı bit yumurtalarını 
saçtan çıkarmak için tasarlanmış özel bir tarak türüdür. Bit tarağının 
dişleri bit yumurtalarını saçtan ayıracak kadar sıktır. Alından ense-
ye ve bir kulaktan diğerine saçı 4 bölüme ayırın.Her bir tutamı baş 
derisine olabilecek en yakın noktadan başlayarak tarayın.

3.Saçı iyice yıkayın ve durulayın. Saçın tamamen durulandığın-
dan emin olun

4.Ortamı dezenfekte etmeyi unutmayın. Saç fırçaları ve tarak-
lar, 10-20 dakika sabunlu sıcak su ile yıkanmalıdır.

Bu işlemi 2-3 gün boyunca tekrarlayın. Bitlerden tamamen kur-
tulmak için bu işlemin düzenli olarak yapılması önemlidir. Kuru saçı 
bit ve sirkeler için 7 gün sonra tekrar kontrol edin. Gerekli olması du-
rumunda tedaviyi tekrarlayın.

Aynı zamanda bit şampuanını bitten korunmak için de kullanabi-
lirsiniz

Bit için eczanelerden reçetesiz olarak satın alabileceğiniz şam-
puan dışında kremler, losyonlar ve spreyler de bulunmaktadır.

Evde uygulanacak tedavi
Baş ile temasta bulunan giysileri, nevresimleri, havluları ve 

diğer eşyaları (fırça, tarak vb) 60°C ısıda yıkayarak dezenfekte 
edin.

Zemin, oyun alanları ve mobilyalar, bit yavrusu ve sirkelerin tu-
tunmuş olabileceği saç tellerini iyice ortadan kaldırmak için elektrik 
süpürgesi ile temizlenmeyip vakum torbasını çöpe atın.

Ek olarak, bit ve sirkelerin beslenmelerini engellemek, hayatta 
kalmalarına imkan vermemek için yıkanması mümkün olmayan eş-
yaları 3 gün boyunca ağzı sıkıca kapalı plastik torbada muhafaza 
edilmelidir.

Nasıl Önlem Alınmalı?
Bazı uçucu yağlar saç bitlerini kaçırıcı özelliklere sahiptir. En et-

kili olanlar arasında; lavanta, çay ağacı ve limon yağ bulunmakta-
dır. Okula gitmeden önce kulak arkasına, enseye veya çocuğun 
saça yakın olan kıyafetlerine birkaç damla damlatmak mümkündür.

Bit kovucu spreyleri saçı bitten korumak veya baş biti tedavisin-
den sonra tekrar bulaşmayı engellemek için kullanabilirsiniz. Her 
sabah temiz, havlu ile kurulanmış saça uygulanır. Özellikle boyun 
ve kulak arkasına yakın kısımlara dikkat ederek saçın tamamına uy-
gulanıldığından emin olunmalıdır. Saç doğal şekilde kurumaya bı-
rakılmalıdır. 6 saat saçta bekletilmelidir. Tüm saça gelecek şekilde 
uygulama yapılır. 12 saate kadar kovucu etki gösterir.

Eczanelerde satışa sunulan bit tokalarının ve rozetlerinin yapı-
mında pek çok paraziti uzak tutmak amacıyla bir madde bulunuyor. 
Birbirinden renkli ve güzel bit tokaların görünümünde normal toka-
dan hiçbir farkları olmadığı için rahatlıkla normal toka yerine kulla-
nabilirsiniz. Rozetler de saça yakın olacak şekilde giysilere ve çan-
talara takılabilir.

İnsanlar arasında yakın fiziksel temastan kaçının.
Kişisel eşyalarınızı başkalarıyla paylaşmayın.
Çocukların kafalarını düzenli olarak kontrol edin.
Çocukların saçlarında bit şampuanı kullanın.
Çocukların saçlarında bit tarağı kullanın.
Bunları Biliyor muyuz?
Doğru şekilde uygulanan vücut bakımına ve saçların düzenli ola-

rak yıkanmasına rağmen herkes bitlenebilir. Hijyen ile bitlenme ara-
sında bir bağ yoktur.

Bitler kanla beslendikleri için saçın temiz ya da kirli olması far-
ketmez.

Yaş ya da ekonomik koşullarla ilişkisi olmayan bitlenme, dünya 
genelinde yaygın olarak görülen bir sağlık sorunudur.

Bit kan ile beslendiği için deri üzerinde bulunur ve saçın uzunlu-
ğu, şampuanlama veya tarama sıklığı ile bir ilişkisi yoktur. Sadece 
uzun kıvırcık ve çok saçlarda bit ve sirkeleri bulmak daha zordur. Sa-
çınızı kesmeniz yardımcı olmayacaktır.

Saç biti insan vücudu dışında birkaç saat yaşayabilirken, sirke-
ler 10 güne kadar canlı kalabilirler.

Saç biti, kedi ve köpek gibi hayvanlar üzerinden yaşayamaz. Bu 
nedenle evcil hayvanlardan insanlara saç biti geçemez.

Konu: Saç Biti

Giresun Belediyesi mobil
aşevi'nin tanıtımı yapıldı

Kaya parçasına çağ atlattılar!
Ordu’da yerel yönetimler 

kaya parçasını dahi turizm 
açarken, Giresun ise tarihi ve 
doğal güzelliklere sahip Gire-
sun Adasına bir rıhtım dahi 
yapmayı bırakın, çevre temiz-
liği bile doğru dürüst yapılmı-
yor.

Doğu Karadeniz Bölge-
si’nde üzerinde canlı yaşaya-
bilen tek ada Giresun’da bulu-
nurken, Ordu Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından Fatsa ilçe-
sinde üzerine bir iskele ve sos-
yal tesis inşa edilen Fener 
Adası olarak adlandırılan 
kaya parçası ziyaretçi akınına 
uğruyor.

TEKNELER
DURMAKSIZIN SEFER

DÜZENLİYOR
Büyükşehir Belediyesinin 

ücretsiz sefer düzenlediği 
Fatsa Adası’nı ziyaret eden 
vatandaşlar manzaraya hay-
ran kalırken aileleri ile birlikte 
deniz ortasında yaşadıkları 

rarası yat rallisine döndüğü, 
travel ile taçlanan, senede 50 
bine yakın turist ağırlarken tu-
rizm planını uygulamayan 
kamu kurumlarının temizlik, 
bakım gibi temel hizmetleri ve-
remediği ve rıhtımı hala yapıl-
madığı için tur operatörlerinin 
zamanla uğramaktan vazgeç-
meye başladıkları Giresun 
Adası. Ada önemli kuş alanı 
listesinde” ifadelerini kullandı. 

(Haber Merkezi)

keyifli anların ise tadını çıkarı-
yor.

“ÇEKİLİN GİRESUN’UN 
ÖNÜNDEN”

Öte yan dan Gi re sun 
Adası’nın turizme açılmasına 
hazırladığı projelerle önemli 
katkılar sunan Karadeniz Eko-
lojik Kalkınma Derneği Baş-
kanı Hakan Adanır, Fatsa 
Fener Adası ile ilgili şu payla-
şımda bulundu:

“Anlatacak bir hikayesi var 

diyemem. Hani ada bile diye-
mem. Ama Ordu bu kayalığa 
rıhtımını yaptı. Bakımını 
yaptı. Turist bekliyor. Kısaca 
diyorum ki, çekilin Giresun’un 
önünden.”

RIHTIMI DAHİ YOK
Adanır, Giresun Adası ile il-

gili ise “Karadeniz’de tüm tur 
şirketlerinin rezervasyon yap-
tırdığı, uluslararası turizmin 
gözdesi olan, burada başla-
yan turizm hareketinin ulusla-
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“BU MAAŞLARLA
ÇALIŞMA

YAPABİLME İMKANI 
YOK!”

"AZ DEMİYORUM,
ÇOK İYİ PARA

AMA YAPILAN İLE 
GÖRE AZ”

Milletvekillerinin 2023 
yılı aylık maaşının 73 bin 
379 TL olduğuna, her mas-
rafının da maaşlarından 

karşılandığını belirten Bay-
raktar şunları söyledi:

*Ya niye söylüyorum 
bunu bir ara söylemiştim. 
Bir medya kuruluşu eleştir-
miş beni Giresun’da arka-
daşlar, rabbime hamdol-
sun fındığımız var.

*Arka planda bir miktar 
birikimimiz var. Vesaire 
yoksa bu maaşlarla vekil-
lerin çalışma yapabilme im-

Sakarya'da konuşan 
AKP Sakarya Milletvekili 
ve Giresun Fiskobirlik Baş-
kanı Lütfi Bayraktar, millet-
vekili maaşlarının azlığın-
dan yakındı. Milletvekili 
bayraktar, vekillerin yaptık-
ları çalışmaya göre maaş-
larının olduğuna vurgu 
yaptı.

Sözcü'den Halil Ataş'ın 
haberine göre AK Parti’li 
Bayraktar: mevcut millet-
vekili maaşlarıyla çalışma 
yapabilmelerinin imkanı ol-
madığını söyledi.

Hizmet İş Sendikası Sa-
karya Şubesi’nde sendika-
nın genişletilmiş temsilciler 
toplantısı eğitim programı-
na katılan ve aynı zaman-
da FİSKOBİRLİK Genel 
Başkanı da olan AKP Sa-
karya Milletvekili Lütfi Bay-
raktar, milletvekili maaşları 
ile ilgili sözleri dikkat çekti.

kanı yok ya.
* Az demiyorum, ya çok 

iyi para ama, yapılan işe 
göre bunu yapma imkanın 
yok. Peki niye tartışılıyor 
bu konu? Muhtemelen ve-
killerin özgür olmasını iste-
miyor arkadaşlar ya.

HAMDOLSUN FINDI-
ĞIMIZ VAR

Bayraktar, “Vekil maaş-
ları hakkında çok konuşu-

luyor. Biz çok fazla vekil 
maaşı almıyoruz. Her gitti-
ğimiz yerin masraflarını 
kendimiz ödüyoruz. Vekil-
lerin maaşı, yaptıkları işle-
re göre az. Allah’a hamdol-
sun ki, bir birikimimiz var. 
Bu iş maaşla yapılacak bir 
iş değil. Gönülden yapıla-
cak bir görevdir.” ifadeleri-
ni kullandı. 

(Sözcü)

Giresun Belediyesi, Gi-
resun Üniversitesi’ni ter-
cih ederek şehrimize 
gelen öğrencilerin ilk gün-
lerinde şehre alışmalarını 
kolaylaştırmak amacıyla 
öğrencileri karşılayarak 
kendilerine yardımcı olu-
yor.

Giresun Üniversitesi 
Güre Yerleşkesi ve Oto-
garda kurulan stantlarda 
görevli belediye personel-
leri tarafından öğrencilere 
şehir, üniversite ve yurtlar 
ile ilgili bilgi paylaşımının 
yanı sıra Giresun’u tanı-
tan broşürler veriliyor.

Kurulan stantlardaki 
belediye personel leri, 
yeni gelen öğrencilerin so-
rularını yanıtlarken öğren-
cilerin merak ettikleri hak-
kında yardımcı olarak Be-
lediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu’nun hoş geldi-
niz mesajını iletiliyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu 
yaptığı açıklamada, Gire-
sun Belediyesi’nin her 
zaman öğrencilerin yanın-
da olduğunu belirterek: 

temennisinde bulunuyor, 
alanda görevli bütün ekip-
lerimize de başarılı orga-
nizasyonlarından dolayı 
teşekkür ediyorum. Yeni 
dönemimiz hayır lı ve 
uğurlu olsun” dedi. 

(Dursun Onur)

“Geleceğimize yön ve-
recek ve ülkemizi ilmiyle, 
bilimiyle ileriye taşıyacak 
gençlerimiz bizim için ayrı 
bir öneme sahip. Ülkemi-
zin dört bir yanından Gire-
sun’umuza gelen öğrenci-
lerimizin şehrimizde geçi-

recekleri zaman boyunca 
yanlarında olduğumuzu 
göstermek için onları ilk 
günden en güzel şekilde 
karşılıyoruz. Öğrencileri-
mize ve tüm eğitim cami-
amıza sağlıklı, başarılı ve 
verimli bir dönem olması 

Giresun'un Yağlıdere ilçesi Kayma-
kamlığı'na atanan Seda Ünlü görevine 
başladı.

Ünlü, sabah kaymakamlığa gelerek 
yeni görevine başlarken, gazetecilere 
yaptığı açıklamada, ilçede görev yapa-
cak olmaktan mutluluk duyduğunu söyle-
di.

Daha öncede Ordu'da da görev yaptı-
ğını ifade eden Ünlü, şöyle konuştu:

"Benim için farklı bir coğrafya değil. Bil-
diğim bir yer. Kendimi burada hiç yabancı 
hissetmiyorum. İlçemize güzel hizmetler 
yapabilme adına burada çalışmaya baş-
ladık. Bugün itibarıyla da görevimize baş-
ladık. İnşallah burada çok güzel hizmet-
lerde bulunacağımıza çok güzel insanlar 
tanışacağımıza inanıyorum. Güzel hiz-
metler de bulunacağımıza inanıyorum." 

(Gülsen Dikgöz)

AK Parti Milletvekili ve Fiskobirlik Başkanı
Bayraktar; vekil maaşları yetmiyor

Yağlıdere Kaymakamı Ünlü görevine başladı

Belediyeden Üniversite öğrencilerine sıcak karşılama

Şebinkarahisar'ın turizm bölgesine YEG desteği! 
Giresun'un Şebinkara-

hisar ilçesindeki Şebinka-
rahisar Yerel Eylem Grubu 
(YEG) Avrupa Birliği ve Tür-
kiye Cumhuriyeti finans-
man desteğiyle 2023 yıllık 
uygulama planı doğrultu-
sunda hedeflediği faaliyet-
le ri sürdü rüyor. YEG 
Grubu, ilçede mükemmel 
dokunuşlara imza atıyor.

Şebinkarahisar Yerel 
Eylem Grubu, Avrupa Birli-
ği ve Türkiye Cumhuriyeti fi-
nansman desteğiyle 2023 
yılındaki uygulama planla-
rını bir bir gerçekleştirme-
ye başladı.
50 METRELİK YÜKSEK-
TEN AKAN ŞELALEYİ 

CANLANDIRACAKLAR
YEG Derneği, ilçede 

gün güzüne çıkartılmayı 
bekleyen güzelliklerinden 
biri olan Çağlayan Şelale-
sinin hak ettiği değeri bula-
bilmesi için bölgeye mesi-
re alanı oluşturma çalış-
ması başlattı.

50 metrelik yüksekten 
akan Çağlayan Köyündeki 
şelaleyi ziyaret edenlerin 
daha rahat bir şekilde alanı 
gezebilmesi ve gerektiğin-
de de dinlenebilmesi için 
kamelya ve piknik masala-
rı yapıldı.

Çağlayan Şelalesi ala-
nına konulan kamelya ve 

piknik masaları ile birlikte 
bölgede bir çeşme ve lava-
bo alanlarının yl sonuna ta-
mamlanması ve bölgede 
turizme yönelik destinas-
yon noktası oluşturmuş ola-
caklar.

KADIN ÜRETİCİLERE 
SATIŞ REYONU KUR-

DULAR
Şebinkarahisar Yerel 

Eylem Grubu, Kadın der-
nek ve kooperatifleri des-
tekliyor. Kadınların üretim-
de ve ticarette daha etkin 
olmalarını sağlamak için 
ekipman desteği sağladığı 
Kadınlar Dokuyor Kadın Gi-
rişimi Üretim ve İşletme ko-
operatifine satış ve teşhir 
reyonu desteği verdi. Ayrı-
ca ulusal turizm fuarların-
da hem ilçenin tanıtımı 

hem de kadınların ürettiği 
ürünlerin tanıtımı için 
stand kiralama ve ana gi-
derlerini karşıladı.

SPORA DESTEK 
VERİYORLAR

Gençleri spora teşvik 
etmek amacıyla yılın üçün-
cü çeyreğinde Şebinkara-
hisar Belediyespor işbirli-
ğiyle sporcuların sağlıklı 
bir geleceğe adım atmala-
rını sağlamak için ekipman 
desteği sağladı.

İlçenin adını çeşit li 
klasmanlardaki spor faali-
yetlerinde öne çıkartmak 
için Şebinkarahisar Spor 
futbolcularına forma, eşof-
man, krampon ve antren-
man malzemesi desteği 
verdi.
İLÇEDEKİ DESTEKLERİ 

SÜRECEK
Şebinkarahisar YEG 

Derneği Başkanı Fatih 
Cağcağ’ın yaptığı açıkla-
mada, "Bu faaliyetlerimiz 
ardından 2023 uygulama 
planımızın sonuna gelmiş 
olacağız. Ama süreç bura-
da sonlanmış olmayacak. 
2024 yılı içerisinde IPARD 
III Programı için 5 yıllık fa-
aliyet planı oluşturma ça-
lışmalarına başlayacağız. 
TKDK'ya sunacağımız ve 
bu yıldan edindiğimiz bilgi 
ve tecrübeler ışığında 
onaylatacağımızı düşün-
düğümüz Uygulama Planı 
ile önümüzdeki yıllarda il-
çemizdeki projelere des-
tek vermeye devam ede-
ceğiz." ifadelerini kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)
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Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesinde bulunan 
anıt ağaç, 350 yıldır köylü-
ye ceviz veriyor. Yıllara 
meydan okuyan ceviz 
ağacı, ilçenin eski yerleşim 
yerlerinden olan köyde 
asırlardır meyve veriyor. 
Yıltarıç Köyünde ataların-
dan miras kalan ceviz ağa-
cından herkes meyve ala-
biliyor. Türü Adi Ceviz 
(Juglans regia) olarka be-
lirlenen ceviz ağacı yılda 1 
ton meyve verebiliyor. Ko-

köylüler buraya yerleşmiş. 
Cevizin olduğu yer, baba-
mın dedesininmiş, şuan 
ben 66 yaşındayım. Burayı 
benim aklım erdiğinde 
ceviz yine bu şekildeydi. 
Ben çocukken arasından 2 
adam geçiyormuş. Şimdi 
daha da büyüdü." dedi.
HERKES BU CEVİZDEN 

YİYEBİLİYOR
Cevizi dedesinin yıllar-

ca koruduğunu belirten ce-
vizin sahibi köy muhtarı 
Hikmet Bilgiç, "Dedem ve 
babam ceviz yetiştikten 
sonra kimseden esirgeme-
miş, her gelen cevizlerden 
toplar kendi ihtiyacını 
görür, ihtiyacından fazlası-
nı da almaz." diyerek cevi-
ze çıkıp meyve toplamanın 
zor olduğunu kimsenin ce-
vize çıkmadığını söyledi.ruma altına alınan ceviz 

ağacı köyde bir hayrat gö-
züyle bakılıyor.

2016 yılında dönemin 
ilçe Kaymakamı Murat 
Çağrı Erdinç'in girişimle-
riyle Çevre ve Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı 
Tabiat Varlıklarını Koruma 
Genel Müdürlüğü tarafın-
dan başlatılan çalışmalar 
tamamlandı. Asırlık ceviz 
ağacı tescillenerek koru-
ma altına alındı.

TAM 350 YAŞINDA

KÖYDE BİR HAYRAT 
GİBİ

Dedelerinden bir hayrat 
olarak ifade ettiği ceviz 
ağacından köydeki herkes 
cevizden faydalanıyor.

KİMSE BU AĞACIN DA-
LINI KESEMEZ

Muh tar Bil giç, "En 
büyük dilediğimiz tarihi ola-
rak yetişmiş herhangi bir 
ağaç olursa olsun bu tür 
ağaçların nesillerinin kay-
bolmaması, tohumların-
dan yeniden yetiştirilmesi 
gerekir. Bu ağaçlarının yok 
edilmesine karşıyız. Kim-
senin bu ağacın dalını kes-
mesine izin vermem." 
dedi.
BU TÜR ÇALIŞMALARA 

DESTEK VERİRİZ
Bilgiç, yaptığı açıkla-

mada, "Biz de muhtar ola-Yaş hesaplamasında 
350 yaşında olduğu anla-
şılarak anıt ağaç olarak tes-
cillenen ceviz ağacının 
türü Adi Ceviz (Juglans 
regia) olduğu belirlendi.

DEDELERİNDEN
MİRAS

Cevizin dedelerinden 
miras kaldığını söyleyen 
Yıltarıç Köyü Muhtarı Hik-
met Bilgiç, "Köyümüz 
1480'lerde yerleşim yeri 
olmuş. Suyun kaynağı bu-
radan çıkıyor. O yüzden 

rak köy halkı olarak bu tür 
çalışmalara katkı sağla-
mak isteriz. Başka yerlerde 
bulunan ağaçların tespitin-
de de yardımcı oluruz. Şe-
binkarahisar'ın diğer köyle-
rinde de bu tür ağaçların ol-
duğunu biliyoruz." ifadeleri-
ni kullandı.

2016 YILINDA
ÇALIŞMALAR

BAŞLADI
Bu tür anıt ağaçların 

devlet tarafından korunma-
ya alınmasını istediklerini 
belirten Bilgiç, "2016 yılın-
da dönemin ilçe kaymaka-
mı sayın Murat Çağrı Er-
dinç'in köy ziyaretinde ta-
lepte bulundum. Kayma-
kam bey ile beraber geldik. 
Yetkililer geldi, rapor tutul-
du, daha sonra da tescili 
için geldiler incelediler. Tes-

cil evrakı da geçen sene 
asıldı." şeklinde konuştu.

1 TON MEYVE
VERİYOR

Bu cevizin Şebinkara-
hisar'ın hakiki cevizi oldu-
ğuna dikkat çeken Bilgiç, 
"Bu ağaçtan tohum alarak, 
aşılanarak geliştirilmesini 
isterim. Aşağı yukarı 1 
tona yakın meyve verebilir. 
Nesilden nesile meyve ver-
miş. Dedelerimiz de bu ce-
vizden yemiş, geçim sağ-
lamışlar. Şimdi bütün köy 
halkından dibinden toplar-
lar. Babalarımızın zama-
nında da vardı, dedelerimi-
zin zamanında da vardı. 
Bu cevizi kimse sahiplene-
mez. Herkes dilediği kadar 
alır. Eskiden de böyleydi 
şimdi de öyle" dedi. 

(Yeni Şebinkarahisar)

‘Temiz Çevre, Temiz 
Bir Şehir’ kapsamında ça-
lışmalarını aralıksız sür-
düren Giresun Belediyesi 

ğü tarafından devam eden 
çalışmada cadde, sokak, 
kaldırımlar tazyikli ve kö-
püklü su ile yıkanıyor.

şehir merkezindeki cadde 
ve sokaklarda yıkama iş-
lemi gerçekleştiriyor.

Temizlik İşleri Müdürlü-

İnönü Caddesi’nde ya-
pılan yıkama çalışmasının 
ardından, halkın yoğun 
olarak kullandığı diğer 
cadde ve sokaklarda da 
aynı çalışmanın yapılaca-
ğı bildirildi.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
vatandaşların sağlığını il-
gilendiren konularda çok 
titiz davrandıklarını belir-
terek: “Temiz toplum temiz 
çevreyle olur. Bu yüzden 
belediye olarak şehrin te-
mizliğine azami özen gös-
teriyoruz. Günlük rutin te-
miz lik ça lışma la rımız 
devam ediyor. Ancak 
zaman zaman da böyle de-
taylı temizlik çalışması 
yapmak gerekiyor. Halkı-
mızın daha temiz bir şehir-
de daha sağlıklı bir yaşam 
sürmesi için gayret göste-
riyoruz” şeklinde konuştu. 

(Dursun Onur)

Giresun'un Bulancak 
ilçesindeki Gıcıklı ve 
İncüvez köprüleri, 90 yıl-
lık hizmetin ardından 
artık kullanım ömrünü ta-
mamlamış ve sel afeti 
riski taşıyan yapılar hali-
ne gelmesi nedeniyle yı-

kılarak yerine yenilerinin 
yapılması planlanıyor.

Devlet Su İşleri (DSİ) ta-
rafından köprülerin yeni-
lenmesi kararı alınan 90 yıl-
lık köprüler yeniden inşa 
edilecek.

Bulancak Belediye Baş-

kanı Recep Yakar, konuyla 
ilgili yaptığı açıklamada, il-
çenin alt yapı ve üst yapı 
çalışmalarına devam ettik-
lerini ve dereler üzerinde 
bulunan köprülerin yeni-
lenmesinin uzun süredir 
gündemlerinde olduğunu 

belirtti.
Mevcut köprülerin artık 

ihtiyacı karşılamadığını ve 
sel afeti riski taşıdığını vur-
gulayan Başkan Yakar, 
DSİ Genel Müdürlüğü ile 
yürüttükleri çalışmaların 
sonuç verdiğini ve Pazar-
tesi günü köprülerin yeni-
leme çalışmalarının başla-
yacağını açıkladı.
30 GÜNDE YAPILACAK

Başkan Yakar, yıkımına 
başlanan Gıcıklı köprüsü-
nün yenisi 30 günde yapı-
larak hizmete sunulacağı-
nı belirterek, İncüvez köp-
rüsünün de yıkımına baş-
lanacağını söyledi.
"KÖPRÜLER ANILARI-
MIZDA YAŞAYACAK”

Yakar açıklamasında 
şöyle dedi:

"1930'lu yıllarda yapı-
lan ve yaklaşık 90 yıl hiz-
met veren Gıcıklı köprü-
müz artık eski Bulancak fo-
toğraflarındaki anılarımız-
da ya şa ma ya devam 
edecek. İlçemize hayırlı 
olsun” dedi. (Dursun Onur)

Güce İlçe Devlet Has-
tanesi bahçesine dikilen 
yüksek gerilim direği has-
taneye gelen vatandaşları 
tedirgin ediyor.

2021 yılında Güce Dev-
let Hastanesi için yer tahsi-
si yapıldıktan sonra bu 
alana yüksek gerilim hattı 
çekildi. Hastane binası 

bahçesine dikilen yüksek 
gerilim direği hasta ve 
hasta yakınlarının tepkisi-
ne neden oluyor.

Vatandaşlar olası bir tel 
kopmasında veya dikilen 
eğri ince direğin kırılması 
durumunda insanların şifa 
bulmak için geldikleri has-
tanede ölümle karşı karşı-

ya gelebileceklerini belirte-
rek yetki li le rin aci len 
çözüm bulmasını ifade et-
tiler.
"Can Kaybı Olursa Kim 

Hesap Verecek”
Hastane kapısında teh-

like saçan bu direğin bura-
dan kaldırılması için birile-
rinin ölmesinin mi gerekti-
ğini belirten vatandaşlar, 
“Bu yüksek gerilim direği-
nin buradan acilen kaldırıl-
masını istiyoruz. Hastane-
ye gelenler ve buradan 
geçen vatandaşlar için teh-
like arz ediyor. Olası bir rüz-
gârda bu direk kırılarak bu 
teller hastaneye gelen va-
tandaşların üzerine düşse 
can kaybı yaşansa bunun 
hesabını kim verecek. Has-
taneye geldiğimizde has-
talıktan değil hastane bah-
çesine yüksek gerilim hattı 
için dikilen ince ağaç direk-
ten korkuyoruz. Buradan 
bir kere daha yetkililere 
sesleniyoruz, patlamaya 
hazır bir bomba gibi hasta-
ne kapısında duran bu di-
reğin can ve mal kaybı ol-
madan bir an önce bura-
dan kaldırılmasını istiyo-
ruz” dediler. 

(Gülsen Dikgöz)

350 yaşındaki asırlık Anıt Ağaç yıllara meydan okuyor!

Güce'de Hastane Kapısındaki
Yüksek Gerilim Direği Tehlike Saçıyor

Cadde ve sokakları köpüklü sularla yıkanıyor

90 yıllık köprü yıkıldı!
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Giresunspor için kritik 
bir dönem başlıyor. İlk altı 
haftada alt sıralarda yer 
alan Yeşil-beyazlı takım, 
geride kalan altı maçta 
zirve yarışındaki takımlar-
la karşılaştı. Şimdi ise sıra, 

kımlarla karşılaştı ve dört 
mağlubiyet, bir galibiyet ve 
bir beraberlik elde etti. Dört 
puanla alt sıralarda bulu-
nan Giresunspor, önünde 
Altay, Adanaspor (d) ve Bo-
luspor maçlarıyla kritik bir 

alt sıralardan uzaklaşma-
ya çalışan Altay, Adanas-
por (d) ve Boluspor ile kar-
şılaşmada.

Sezonu genç oyuncu-
lardan oluşan bir kadro ile 
başlayan ve ilk altı haftada 

sınav verecek.
Giresunspor'un Altay 

ile oynayacağı maç, altı 
puan değerinde bir müsa-
baka olarak görülüyor. Ço-
tanaklar, bu maçı kazana-
rak hem rakibini alt sıralara 

sadece dört puan toplaya-
bilen Giresunspor için 
zorlu bir dönem başlıyor. 
Tecrübesiz bir oyuncu 
grubu ile mücadele eden 
Çotanaklar, ilk altı haftada 
ligin zirvesinde yer alan ta-

itmeyi hem de kendini yu-
karılara taşımayı hedefli-
yor. Ardından, altı puanla 
dikkat çeken Adanaspor 
deplasmanına çıkacaklar. 
Milli maç arasının ardın-
dan ise Boluspor ile karşı-

laşacaklar. Bu üç maçtan 
alınacak sonuçlar, Gire-
sunspor'un sezon sonun-
daki konumunu belirleme-
de büyük öneme sahip ola-
cak. 

(Sabri Yücel)

Giresunspor Teknik Di-
rektörü Mustafa Hoca, 
Altay ile oynayacakları kri-
tik maç öncesi açıklama-
larda bulundu. Mustafa 
Hoca, Altay'ın da alt sıra-
lardan uzaklaşma müca-
delesi verdiğini belirterek, 
sahalarında oynayacak-
ları maçı dolu tribün des-
teğini arkalarına alarak 
avantaja çevirmek iste-
diklerini söyledi.

Mustafa Hoca, Keçi-
örengücü maçını geride 
bıraktıklarını ve sadece 

alınması gereken dersle-
ri çıkardıklarını ifade etti. 
Altay maçının kendileri 
için çok önemli olduğunu 
vurgulayan Hoca, galip 
gelmek zorunda oldukla-
rını ifade etti.

Genç taraftarlardan 
destek isteyen Mustafa 
Hoca, Giresunlular'ın 
gençlere takımı yalnız bı-
rakmamalarını ve son dü-
düğe kadar destek ver-
melerini beklediklerini be-
lirtti. 

(Sabri Yücel)

Kaderimizi Belirleyecek Haftalar Geldi

Mustafa Hoca'dan Altay
Maçı Öncesi Açıklamalar

Aysel Özgan Dünya Şampiyonu Oldu!

Gi re sun lu spor cu 
Aysel Özgan, Para Atıcılık 
Dünya Şampiyonası'nda 
büyük başarı elde etti. 
Peru'nun Lima şehrinde 

şarıyla Türkiye'ye gurur ya-
şatan Özgan, milli bayra-
ğımızı uluslararası arena-
da gururla temsil etti.

Şampiyonada Türki-
ye'yi temsil eden bir diğer 
sporcu Ayşegül Pehlivan-
lar ise bronz madalya ka-
zanarak ülkemizi başarıy-
la temsil etti. Türk sporcu-
ların elde ettiği bu başarı-
lar spor camiasında büyük 
se vinç ya rat tı. Aysel 
Özgan ve Ayşegül Pehli-
vanlar'ı tebrik ediyor, ba-
şarılarının devamını dili-
yoruz. (Mehmet Yaşar)

19-29 Eylül tarihleri ara-
sında düzenlenen şampi-
yonada yarışan Özgan, 10 
Metre Havalı Tabanca Ka-
dınlar (P2) SH1 disiplinin-

de Türkiye'yi temsil etti.
Aysel Özgan, tüm ra-

kiplerini geride bırakarak 
dünya şampiyonu unvanı-
nı kazandı. Bu büyük ba-

Ertuğrul: "Bu Maçı Kazanmalıyız”
Giresunspor'un başarılı oyuncuların-

dan Ertuğrul, Keçiörengücü müsabaka-
sında takımının tek golünü kaydetti. Maç 
sonrası değerlendirmelerde bulunan Er-
tuğrul, takımın hedefleri doğrultusunda 
önemli bir maça çıkacaklarını belirtti.

Ankara deplasmanına puan veya pu-
anlar almak için gittiklerini söyleyen Er-
tuğrul, takımın iyi bir hazırlık dönemi ge-
çirdiğini ve maça iyi bir şekilde hazırlan-
dıklarını ifade etti. Ancak maçın istedikle-
ri gibi sonuçlanmadığını dile getirdi.

Ertuğrul, bu hafta önemli bir maçları ol-
duğunu vurgulayarak, Altay ile oynaya-
cakları maçı kazanarak yoluna devam 
etmek istediklerini söyledi. Takımın moral 
ve motivasyonunun yüksek olduğunu be-
lirten Ertuğrul, taraftarların desteğiyle 
galip gelmeyi hedeflediklerini kaydetti. 

(Haber Merkezi)


